
Združitev Izolirke
in Termike

Delavska sveta ddovnih orgaaizadj Izolirke (v uši občui i u ) o
svoje prostore njena lozda Ljubljaoa ia Tectiui ler delovaa skupaost
skupnih služb) in Tennike sta pred nedavaia sprejeb sklep, da BK>ra
biti do konca julija letos narefea elaboral o družbeaoekoaoauki upra-
vičenosti zdniževanja teb dveh delovaih organzatij v «ovo delovao or-
ganizadjo, ki na] bi ftela okoli 3100 zaposleaih.

Tako naj bi se uresničila zamisel, ki je svoje korenine pognala že leta
1979, ko so se pričeli v okvim gospodarske zbornice Slovenije pogo-
vori med Izolirko, Termiko in drugimi slovenskimi izdelovalci izolacij-
skih materialov o ustanovitvi poslovne skupnosti. Toda izkazalo se je,
da bi bile vezi, ki bi v taki skupnosti povezovale delovne organizacije,
premalo trdne. Zato so se razprave o tem nadaljevale pri Ijubljanskem
izvršnem svetu. Prišlo je do predloga, naj bi se združili Izolirka in Ter-
mika, kasneje pa bi se nova delovna organizacija lahko preoblikovala v
sozd, v katerega bi se vključili tudi drugi proizvajalci izolacijskih mate-
rialov v Sloveniji.

»Zanimivo je, da do te zamisli ni prišlo zaradi poliBčnih vzrokov, ampak iz go-
spodarskih razlogov in potreb obeh delovnih organizacij,« je povcdal direktor
Izohrke inž. Miha Berčič. Razlogi, ki govorijo za lako združitev, so skupna po-
slovna politika, skupen nastop na domačem in tujem trgu in ustanovitev interne
banke. Razmahnila bi se tudi montažerska dejavnost, na zunanjem trgu bi se

Jahko pojavili kot izvajalci izolacijskih del, okrepili pa bi tudi razvojne službe.
Položaj tozdov se v novi delovni organizaciji ne bo bistveno spremenil, prišlo

pa bo do nove organiziranosti v skupnih službah. Jeseni bodo v obeh delovnih or-
ganizacijah stekle razprave o elaboratu, delavci pa se bodo o združilvi odloiili na
referendumih konec tega leia. V Izolirki menijo, da bo referendum uspel in da bo
nova delovna organizacija zaživela takoj v začetku leta 1983.
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